



**PERBADANAN STADIUM MALAYSIA
(KOMPLEKS SUKAN NEGARA)**

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang berminat untuk menyertai sebutbarga berikut :

TAJUK	RUJUKAN	KELAYAKAN PENENDER	TARIKH DAN MASA TUTUP TENDER
<p>KERJA-KERJA MEMBINA LALUAN KAKITANGAN BERBUMBUNG SERTA MEMBEKAL DAN MEMASANG SALUR AIR DI BILIK PENTADBIRAN KOMPLEKS SUKAN NEGARA BUKIT JALIL</p>	<p>PSM/KSN/S/ 81/2014</p>	<p>Berdaftar dengan :-</p> <p align="center">CIDB GRED G1 KATEGORI B</p> <p align="center">PENGKHUSUSAN B 04 Kerja Am Bangunan</p> <p align="center">DAN</p> <p align="center">SIJIL TARAF BUMIPUTERA</p> <p>Lawatan Tapak akan diadakan pada 28 OKTOBER 2014 (SELASA) jam 10.00 PAGI</p> <p>Sila berkumpul di Pintu Masuk Stadium Nasional Kompleks Sukan Negara Bukit Jalil jam 10.00 pagi</p> <p>LAWATAN TAPAK ADALAH <u>DIWAJIBKAN</u> UNTUK PROSES PENILAIAN</p> <p>KEHADIRAN LAWATAN TAPAK BAGI SEBUTHARGA :-</p> <ul style="list-style-type: none"> • Lawatan Tapak Bagi Tender / Sebutbarga Yang Dijalankan Oleh Perbadanan Stadium Malaysia <u>WAJIB</u> Dihadiri Oleh Penama Yang Dinyatakan Di Dalam Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) / Kementerian Kewangan Sahaja. • Sekiranya Penama Yang Dinyatakan Di Dalam Sijil Tidak Dapat Menghadirkan Diri, Wakil Syarikat Dengan Surat Wakil Kuasa <u>Yang Ditandatangani Oleh Penama Di Dalam Sijil Sahaja</u> Dibenarkan Untuk Menyertai Lawatan Tapak Tersebut 	<p>Tarikh Sebutbarga Dibuka 27 OKTOBER 2014 (ISNIN)</p> <p>Tarikh Sebutbarga Ditutup 03 NOVEMBER 2014 (ISNIN) jam 12.00 tengah hari</p>

		<ul style="list-style-type: none"> • Kebenaran mewakili syarikat hanya boleh diberikan untuk sebutharga ini sahaja dan bukan untuk lain-lain sebutharga yang dikeluarkan oleh Perbadanan. (Tajuk sebutharga dan Nombor sebutharga hendaklah dimasukkan di dalam surat perwakilan kuasa) • Kegagalan lawatan tapak untuk dihadiri oleh Penama di dalam Sijil dan wakil syarikat yang dinamakan oleh Penama di dalam sijil boleh mengakibatkan Perbadanan MENOLAK wakil syarikat selain dari kedua nama di atas untuk lawatan tapak ini. • Syarikat perlu bawa bersama-sama Salinan Sijil beserta Surat Wakil Kuasa sekiranya mewakilkan penama sijil bagi membolehkan Pegawai Perbadanan untuk membuat pengesahan penama di dalam sijil bagi membenarkan syarikat menyertai lawatan tapak tersebut. 	
--	--	--	--

1. Dokumen sebut harga boleh didapati di Bahagian Kewangan (Cawangan Perolehan), Kompleks Sukan Negara dari jam 8.30 pagi hingga 5.00 petang.
2. Kesemua dokumen yang dihantar hendaklah dimasukkan secara **Berlakri (sealed)** ke dalam peti sebut harga pada tarikh tutup di Bahagian Kewangan (Cawangan Perolehan), Kompleks Sukan Negara.
3. Sebut harga/Tender mestilah dimasukkan ke dalam suatu sampul surat berpetri Sebut harga/Tender **No. PSM/KSN/S/81/2014.**